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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 1/2015 

konaného dne 18. 2. 2015 
 

Přítomni: 

1. Jana Nováková Hotařová  7. Kukrechtová Alena  

2. Myslivec Josef  8. Bártová Martina  

3. Svoboda Čestmír  9. Vaňková Magda (předsedkyně) 

4. Ondrušek Roman  10. Bárta Ladislav  

5. Matějková Kateřina  11. Burda Jan 

6. Vitásek Čestmír 12. Kastner Milan (tajemník) 

 
Omluveni: 

1. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 2. Holas František 

 
Hosté: 

1. Fialová Jana (členka rady kraje) 3. Straka Luboš (VŠK KV) 

2. Albrechtová Jana (OŠMS)   

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu; 

3. Vyhlášení schválených grantových programů z Fondu Vysočiny na 2015; 

4. Informace o stavu příprav LODM 2015 (letní olympiáda dětí a mládeže); 

5. Příprava a realizace ankety Sportovec Kraje Vysočina, odborná hodnotící komise; 

6. Předložení schválených návrhů KCTM, přidělení schválených dotací RK; 

7. Podpora sportovních mistrovství a krajské reprezentace z rozpočtu kraje;  

8. Diskuse, různé; 

9. Ukončení jednání. 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč je usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, který byl 11 hlasy schválen. 
 
 

2. Kontrola zápisu 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 6/2014 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek 
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3. Vyhlášení schválených grantových programů z Fondu Vysočiny na 2015 
Milan Kastner informoval, že pro rok 2015 byly dne 27. ledna 2015 zastupitelstvem kraje 
vyhlášeny čtyři grantové programy (3 tradičně, nově Tábory 2015). 

- Sportujeme 2015 (alokace 1,8 mil. Kč) 
- Sportoviště 2015 (alokace 3 mil. Kč) 
- Jednorázové akce 2015 (alokace 1,2 mil. Kč) 
- Tábory 2015 (alokace 0,8 mil. Kč) 

 
Podrobné informace na: http://extranet.kr-
vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015 
Milan Kastner upozornil na novelu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, účinné ode dne 20. února 2015, která výrazně ovlivní dotační systém kraje. O 
změnách je nyní jednáno s právním oddělením. 
 
Jan Burda poděkoval za vyhlášení grantového programu Tábory 2015, který bude velkým 
přínosem pro tábořiště v kraji. 
Jana Fialová upozornila na stížnost, ohledně lokality tábořiště, které dle výzvy musí ležet na 
území Kraje Vysočina. Jedná se o žadatele, který má sídlo v Kraji Vysočina, ale místo tábořiště, 
na které by dotaci požadoval, leží mimo území kraje.  
Na závěr diskuse se přítomní shodli, že investované finance by opravdu měly zůstat na území 
kraje (majetkové důvody). Možnost získání dotace pro organizaci se sídlem v kraji na místo 
poskytování služeb mimo kraj bude zvážena pro příští ročník, a to s ohledem na vyhodnocení 
grantového programu Tábory 2015. 
 

4. Informace o stavu příprav LODM 2015 (letní olympiáda dětí a mládeže) 
Milan Kastner informoval, že ve dnech 14. - 19. 6. 2015 se budou v Plzeňském kraji konat 
VII. letní olympijské hry dětí a mládeže ČR. Kraj Vysočina bude reprezentovat 194 mladých 
sportovců v 19 disciplínách 
K pořádání olympijských her jsou pořádány pravidelné schůzky. Výběrové řízení na dodání 
oblečení vyhrála firma Asix.  
 

5. Příprava a realizace ankety Sportovec Kraje Vysočina, odborná hodnotící komise 
Milan Kastner informoval, že anketa prošla první fází, kdy odborné kluby a svazy podávaly 
nominace na sportovce. Od 4. 2. do 3. 3. probíhá veřejné hlasování na webových stránkách 
kraje. Webové banery jsou dále k dispozici na stránkách ČUSu, sportovních jednot a možno 
využít i facebook.  
Do pracovní skupiny byli zvoleni: Milan Kastner, Magda Vaňková, Luboš Straka, Bedřich 
Štěrban (za olympioniky), Jan Kodet (média), Vítězslav Holub (Česká unie sportu) a Martin 
Zuzaňák (Sokolská obec). 
Slavnostní závěrečný galavečer je plánovaný na 9. 4. 2015 v Horáckém divadle Jihlava. 
Jana Fialová doplnila, že dle plánované rotace galavečera do okresních měst, se pro příští rok 
uvažuje o Třebíči. 
Milan Kastner dodal, že pro příští ročníky budou snahy ještě více navázat na podobné sportovní 
ankety v okresních městech. 
Jan Burda konstatoval, že velkým přínosem je Facebook. 
 

6. Předložení schválených návrhů KCTM, přidělení schválených dotací RK 
Milan Kastner informoval o přidělování dotací na podporu koordinace výchovy sportovní 
mládeže, Krajským centrům talentované mládeže v Kraji Vysočina.  Sportům atletika, šachy, 
fotbal, házená, lyžování, moderní gymnastika, lední hokej, volejbal, stolní tenis, orientační běh, 
plavání, basketbal a judo byly radou kraje doporučeny požadované dotace na činnost KCTM 
přidělit, protože žadatelé splnili všechny podmínky Pravidel.  
Wrestling pro nedodání povinné přílohy žádosti finančně podpořen nebude. 

http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015
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7. Podpora sportovních mistrovství a krajské reprezentace z rozpočtu kraje 
Milan Kastner seznámil přítomné s dotačními tituly: 

- Pravidla Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání mistrovství ČR, 
Evropy a světa ve sportovních disciplínách (800 tis. Kč), 

- Pravidla Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na účast na mistrovství Evropy 
a světa ve sportovních disciplínách (500 tis. Kč). 

 
 
8. Diskuse, různé 

Luboš Straka vyzdvihl, v návaznosti na Biatlon, jako velmi vydařenou akci, sportovní areál 
Vysočina Arénu. 
Ladislav Bárta vyjádřil poděkování Kraji Vysočina za realizaci sportovního areálu Vysočina 
Arény, který díky pořádání významných akcí s nadregionálním významem přispívá k propagaci 
kraje, ale je také využitelný pro sportovní vyžití místní veřejnosti.  
 
Alena Kukrechtová zmínila úspěch Petry Hynkové z Humpolce, která díky účasti na zimní 
olympiádě dětí a mládeže, má možnost trénovat rychlobruslení s Martinou Sáblíkovou a jejím 
trenérem Petrem Novákem. V letošním roce získala titul Mistryně ČR do 15 let v rychlobruslení. 
 
Luboš Straka informoval o republikovém pořádání Mistroství ČR v basketbale středních škol ve 
Žďáře nad Sázavou, které pořádá Active - středisko volného času, příspěvková organizace. Díky 
dotaci od Kraje Vysočina je možnost tuto akci pořádat na úrovni (kvalitní materiály na podporu 
Žďárska, Vysočiny). Vyhrálo družstvo dívek ze Žďáru nad Sázavou a postoupilo na mistroství 
světa do Francie. Jana Fialová informovala také o úspěchu fotbalového družstva z Vysočiny, 
které postoupilo na mistroství světa do Guatemaly.  

 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 15. 4. 2014 od 13:30 hod. v sídle Krajského úřadu 
Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava. 
 
 

5. Ukončení jednání 
Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 18. února 2015 


